
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 8. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 172
Vil ministeren sikre, at ny sygedagpengelovgivning tager hensyn til det forhold, at nogle 
sygemeldte må vente længe på overhovedet at få den lægelige eller f.eks. psykologiske 
behandling, som de har brug for som led i deres sygdom? Vil ministeren således sikre, at 
der ikke kommer sygemeldte, der må vente meget længe på f.eks. at komme i psykolog
behandling eller få udredt bestemte sygdomme i sundhedssystemet, yderligere til last i 
deres forsørgelse, at sundhedssystemet er presset mange steder, og at f.eks. psykiatrien 
slet ikke tilbyder hjælp til alle dem, der rent faktisk har brug for det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand

1/1

Offentligt
BEU Alm.del - Spørgsmål 172

Beskæftigelsesudvalget 2023-24


